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VERSLAG ALGEMENE VERGADERING II HISTORIA VZW 
 

Verslag  

1. Agenda en aanwezigheden  
1. volmachten 

 
Louis Dewez geeft zijn volmacht aan Thieu Van Beersel 
Kaat Engelen geeft zijn volmacht aan Fauve Horrie  

Menno Toni geeft zijn volmacht aan Emma Wouters 
 

Eerste semester wordt aangepast naar tweede semester 
Agenda is GOEDGEKEURD.  
 

2. Goedkeuring verslag 1e Algemene Vergadering van het 
werkingsjaar 2022-2023 

 
GOEDGEKEURD.  

 
3. Ontslag praesidiumleden 

1. Renske Smekens 
2. Louise Vandenbossche 
3. Jari Uva 

 
GOEDGEKEURD met knokel.  
 

4. Voorlopige stand jaarrekening 2022-2023 
 

Dit is de voorlopige jaarrekening, er moet nog veel worden aangepast. Er moet 
nog veel worden bij ingevuld.  
animatie  

De cantussen hebben goed gedraaid, altijd max 100 euro verlies, behalve 
verbroederingscantus. Uiteindelijk viel dat verlies ook nog mee, maar 120.  

 
Cultuur 
tweede uitstap is weggevallen. De quiz heeft goed gedraaid. Op de reis hebben we 

winst gemaakt.  
 

Cudi 
Cudi is nog niet volledig ingevuld, maar beter gedraaid dan vorig jaar.  
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Fak  
nog wachten op documenten van de fak.  

 
Feestweek 
Hamburgereetverkoop heeft heel goed gedraaid.  

 
Onderwijs  

De POC moet nog terugbetalen.  
 
Toneel 

Heel goed gedraaid, hebben geen zaal moeten betalen.  
 

Het is nog niet volledig, maar we hebben al een mooi inhaalmanoevre gedaan. Ik 
denk niet dat we het volledige gat van 2000 euro hebben opgevuld, maar toch 
mooi bedrag.  

 
Emma: We hebben met PR ook nog aan het begin van het jaar uitgaves gedaan 

voor folders.  
 

Jitske: Ik vind het moeilijk dat we winst hebben gemaakt op de reis.  
Thieu: Het was een buffer.  
Jitske: Ik snap de buffer, maar misschien in het vervolg het geld teruggeven aan 

de mensen.  
Mats: Die prijs is ook laag gebleven, want we hadden geen verzekering. Was buffer 

om iemand die annuleerde met goede reden terug te betalen.  
Jitske: Ja, daar ben ik mee akkoord, maar achteraf kunnen we die buffer wel 
terugstorten.  

Er wordt geknokeld.  
 

Jarne: Normaal als je over hebt van de reis, wordt het uitgegeven aan een reünie 
bijvoorbeeld. Daarmee compenseer je de ingerekende buffer.  
Thieu: Dat is er nu niet van gekomen helaas, winst was ook echt niet de bedoeling.  

Karel: We rekenden altijd wel een buffer en dan werd het achteraf inderdaad 
teruggestort.  

Jarne: Ja, dat kan ook, maar reünie is minder last voor de Financiën.  
 
Daphne: Ik heb een vraag over het grote verlies van weekend en textiel. Is dat 

omdat ze niet betaald hebben?  
Thieu: Truien zijn in spoed moeten gaan. Weekend was door lastminute inkopen.  

Victor: Dat is wel raar, want je hebt inbegroot op het bedrag dat je hebt 
uitgegeven. De inkomsten zijn veel lager, dus wat is er met de inkomst gebeurd?  
Thieu: Ons weekend toen was met de miskoop. Ik heb de begroting gevolgd op de 

begrotingen van volgend jaar.  
Victor: Dus het is toevallig dat de uitkomsten overeenkomen?  

Thieu: Ja.  
 
Lise: Bij cultuuruitstap staat 90 euro verlies. Is niet zo, want wij dekken dat 

allemaal met inschrijfgeld.  
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Ivan: Als ik mij goed kan herinneren, is het al eens aangehaald en het staat er 

niet in. Er staan ook veel cijfers er nog niet in. Het is 22 mei en het is al 
uitzonderlijk dat het nog niet de laatste AV is. Dan vind ik het schrijnend dat er 

een overzicht komt waaraan we niet veel hebben. Er staat heel veel niet in en daar 
hebben we dus geen zicht in. Wat we hier doen, is nutteloos, want we hebben 
geen realistisch beeld.  

Thieu: Ik ben hier wel akkoord mee. Ik heb de fout gemaakt niet alles direct in de 
actuals te zetten. Ik heb het te hard laten liggen.  

Ivan: Ook kleine dingen: er staat niks bij de kiesploegen. Het is echt heel 
belangrijk dit goed bij te houden.  
 

Manon: Ik zou willen of je de mensen die rugby hebben betaald of je die kan 
terugstorten?  

Thieu: Dat is teruggestort.  
 

5. Voorlopige goedkeuring jaarrekening 2022-2023 

 
Aangezien er nog veel cijfers moeten in komen, stel ik voor dat we deze nog niet 

goedkeuren.  
 

6. Goedkeuring wijzigingen in het Intern Reglement 
 
Ik wil alvast iedereen bedanken die wijzigingen heeft doorgestuurd. We gaan de 

wijzigingen overlopen en dan de wijzigingen aanbrengen.  
 

We zijn het volledige IR doorgegaan. Vorig jaar vooral rond de kiesprocedure. Ten 
eerste was er heel veel gewisseld gebruik tussen kringjargon en vzw-jargon. Alles 
aanpassen naar de termen voorzitter en ondervoorzitter om er het kringjargon uit 

te halen. GOEDGEKEURD 
 

Verdere successie verduidelijken voor het geval dat de voorzitter wegvalt. 
Successie die er nu staat: voorzitter - ondervoorzitter - penningmeester - 
onderwijscoördinator - lid met langste loopbaan. In IR stond oudste, maar Eva wil 

graag loopbaan.  
Victor: Die loopbaan is wel moeilijk, want kans is groot dat er verschillende 

dezelfde loopbaan hebben.  
Wout: Misschien het lid met de langste loopbaan in de vereniging en dan de 
hoogste leeftijd.  

 
Hoofdstuk 1 - artikel 2: Hoogpraesidium schrappen en daar Raad van Bestuur van 

maken. Alles waar HP staat dan Raad van Bestuur van maken.  
 
Artikel 3 t.e.m. 6: Een aantal zaken zijn verouderd. Er staat nog dat de voorzitter 

verantwoordelijk is voor shiftenverdeling, wordt nu door ondervoorzitter gedaan. 
Ondervoorzitter staat erin als ondersteunend van voorzitter, maar heeft ook eigen 

taken. Ook penningmeester die beheert als goede huisvader vernieuwen. Artikel 5 
ook uitgebreider uitschrijven dan wat er nu staat. Hier was nog geen uitgetypt 
voorstel van. Kunnen we goedkeuren dat we deze artikels herschrijven? 

GOEDGEKEURD 
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Artikel 7 t.e.m. 9: zijn verouderd. Zouden herschreven moeten worden. Er staat 

nog geen webmaster in en er is geen reisverantwoordelijke meer.  
Victor: Is er een probleem dat er één van die functies niet worden opgevuld.  

Jarne: Reisverantwoordelijke wordt al lang niet meer gezocht en die taak valt 
volledig op Cultuur.  
Emma G: Bij PR staat dat we relaties doen met sponsors, maar dat doen we niet.  

Eva: Het lijkt me ideaal als de functies dat zelf ook even bekijken. Kunnen we nu 
niet afkloppen. Cudi valt bijvoorbeeld ook niet onder artikel 8, maar krijgen apart 

8, ook al vallen ze wel onder dezelfde functielijn als de rest. Fak staat ook in artikel 
10. Daar zou meer consistentie moeten komen.  
Wout: Er staat dat Historia vzw beschikt over twee stemmen (twee fakv’s). Er 

staat dat we vier stemmen hebben op de AV’s, maar we hebben er maar drie.  
Rowald: In 2019 nieuwe wet ingevoerd van vzw’s en daar staat dat Raad van 

Bestuur niet meer zo genoemd mag worden in IR. Dat moet het 
Bestuursorgaan/het Bestuur zijn.  
David: Dit is IR, dat moet hier niet.  

Jitske: Ben je daar zeker van?  
Eva: We zullen het gewoon aanpassen, dan is het veilig. Het IR staat in principe 

wel los van statuten.  
Victor: Je moet oppassen met die stemmen. Twee stemmen zijn op de beheerraad, 

maar de AV moet wel aangepast worden.  
Eva: De werking van de lidkaarten moet ook beter omschreven worden: 
momenteel nog niet duidelijk omschreven.  

Yasmine: Kan het zijn dat onderwijsverantwoordelijke ook mist?  
Eva: Dat ga ik eens nakijken, want dat staat ook niet in artikel 8.  

GOEDGEKEURD.  
 
Artikel 8 

Internationaalverantwoordelijke staat nog hij, voorstel om daar men van te 
maken. Werkt ook samen met LOKO in KOCO. Sowieso IR nakijken op 

genderspecifiek taalgebruik. GOEDGEKEURD  
 
Artikel 10 

Stemmen van de Fak AV aanpassen. Aangepast naar een breder tekstje, want kan 
zijn dat de stemmen veranderen?  

Victor: Ik denk dat het makkelijker is om het gewoon aan te passen als dat het 
geval is.  
Eva: Oké, ik pas aan naar drie.  

Karel: Staat hoeveel stemmen wij hebben bij de fak ook niet gewoon in het IR van 
de fak. Kan je geen verwijzing zetten naar IR.  

Wout: Ik zou de drie laten staan. Je kan er wel bijzetten dat bij twijfel naar fak 
gekeken kan worden.  
 

“Daarnaast beschikt Historia vzw over drie stemmen in de Algemene Vergadering 
van Fak Letteren vzw. Deze stemmen worden verdeeld onder de 

fakverantwoordelijken en de Voorzitter van Historia vzw.” 
 
Artikel 12 

We moeten dingen naar het archief brengen. Ik heb het dit jaar niet gedaan en 
denk dat Cas dat ook niet heeft gedaan.  

Hendrik: Laatste keer is 2009.  
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Misschien beter om het artikel te schrappen?  

Jarne: Ik zou niet schrappen, want er gaat terug een project worden opgestart 
waar ze meer naar het centraal archief gaan laten brengen.  

Eva: Dan laten we het staan.  
David: Het lijkt me goed om zoiets bij te houden. Niet per se administratie, maar 
foto’s en ledenlijsten lijken me wel leuk.  

Eva: Lijkt me ook wel leuk met lustrum in het vooruitzicht.  
Victor: We zijn ook gewoon een geschiedkundige kring en zou wel jammer zijn als 

we dan zelf de archiefwerking stopzetten.  
Wijziging wordt NIET doorgevoerd.  
 

Artikel 12 
De verslagnemer wordt benoemd en daar staat ook iets over een notulist. 

Tegenwoordig is het altijd de vice die noteert. Eigenlijk moet de notulist in 
verslagen benoemd worden. Nog niet in overeenstemming met wat we nu doen. 
Maken we standaard de vice tot notulist of zetten we een bepaling in waar we elke 

KV een andere notulist aanstellen?  
Victor: Als je het volledig op de vice steekt, dan heb je een probleem als de vice 

er niet is.  
Jarne: Ik zou het niet per se doen, dan kan je het elk werkingsjaar nog apart zien. 

Dat is niet handig voor vice, want die kan niet deelnemen aan de discussie.  
David: Als je de keuze laat, is er gewoon meer ruimte.  
Hendrik: Ik zou wel aanpassen aan onze verslagtemplates zodat de notulist erin 

staat, zodat iedereen weet dat daar een naam moet komen.  
Bepaling waar we concreet vaststellen dat er elke KV ad hoc een notulist kan 

worden aangesteld, wiens naam wordt ingevuld: GOEDGEKEURD  
 
Yasmine: Er staat iets over Artikel 6 in het IR van CORaaL, maar dat moet Artikel 

5 zijn. GOEDGEKEURD 
 

Voorstel tot een bepaalde timing vasthangen aan verspreiding verslag. Volgens 
standaarreglementering moet dat.  
Hendrik: Gaat dit over verspreiding intern of extern.  

Eva: Naar volgend jaar toe misschien ook om het ook voor andere leden 
beschikbaar te stellen. Dat betekent dat de webmaster van volgend jaar daar een 

vast stapje van moet.  
Bente: We hebben geen webmaster, dus is er geen andere manier.  
Eva: Eigenlijk moeten IR, statuten en verslagen moeten openlijk bereikbaar zijn.  

Bente: Dat moet toch niet per se via de website.  
Hendrik: Als er een drive nodig is, ik heb van de voorbije jaren de AV-verslagen 

juist gearchiveerd in een drive.  
Eva: Dan kunnen we nog nadenken over hoe we juist verspreiden.  
Ivan: Misschien gewoon 24 uur voor de volgende kringvergadering.  

Wout: Ik zou gewoon vergadering zeggen.  
Eva: In de rest van het IR staat ook kringvergadering dus is consistent. 

GOEDGEKEURD 
 
Wout: Ik heb de statuten van de fak gekeken. Comform artikel 19 moet aangepast 

worden naar artikel 16. GOEDGEKEURD  
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David: Er staat dat de voorzitter het verslag moet ondertekenen, maar de vice 

verspreidt eigenlijk altijd.  
Eva: We verwijderen dat de voorzitter moet ondertekenen. GOEDGEKEURD  

 
Artikel 15 bevat een schrijffout. Die zal verbeterd worden.  
 

Voorstel tot het toevoeging van artikel. Er staat nog niks in IR over hoe we 
stemmen tijdens KV.  

- Indien op de kv een ja-nee vraag gesteld is kan deze beantwoord worden 
bij knokel, 

- de helft van de praesidiumleden aanwezig plus één, bij oneven aantal 

afgerond naar boven  
- indien de voorzitter onenigheid bespeurt kan deze overgaan op 

handopsteken als wijze van stemming.  
o Hierbij hebben leden initieel de mogelijkheid om te onthouden (geen 

hand op te steken) maar indien zowel voor als tegen geen absolute 

meerderheid behalen zou de voorzitter hen het recht op onthouding 
ontzien en de stemming herhalen.  

o Indien de kv moet stemmen over een kwestie met meerdere 
uitkomsten worden deze één voor één overlopen en de stemmen 

geteld. Indien geen van de voorstellen een absolute meerderheid 
onder de aanwezigen kan behalen wordt de stemming herhaald maar 
worden de minst populaire voorstellen geschrapt tot er slechts twee 

voorstellen overblijven. Indien geen van beiden een absolute 
meerderheid haalt onder de aanwezigen kan de voorzitter beslissen 

om de stemming te verdagen naar de volgende kv zodat nieuwe 
voorstellen naar voren kunnen komen of om de stemming te herhalen 
zonder recht op onthouding. 

Victor: Ga je een minimum voorstellen? Iemand van elke functie?  
Eva: De helft van de leden?  

Mathias: Maak dan wel duidelijk dat het gaat om leden van het praesidium en niet 
gewone leden.  
Ivan: Ik zou helft +1 doen 

GOEDGEKEURD 
 

Zin van artikel 19 schrappen 
Er staat dat derden de cursusdienst niet mogen betreden. We willen dat schrappen, 
zodat er wel mensen mogen komen op de cursusdienst.  
Emma G: Er staat een dt-fout. ‘Indien dit niet gebeurd’ → gebeurt 
David: Er staat dat anderen de perma enkel mogen gebruiken met toestemming van KV en 
voorzitter → enkel voorzitter.  
GOEDGEKEURD 
 

Artikel 22 schrappen 
Archief zou op onze permanentie moeten zijn. Dat wordt niet gedaan dus artikel 

schrappen?  
GOEDGEKEURD 
 

Toevoeging van twee artikels  
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“De kandidaat-voorzitter voor het volgende werkingsjaar wordt intern bekrachtigd 

door de kringvergadering. Dit dient te gebeuren voor aanvang van de passieve 
kiesweek. De kiesprocedure dient goedgekeurd te worden door de 

kringvergadering minstens drie weken voor de interne verkiezing plaatsvindt. Op 
vraag van de kringvergadering kan overgegaan worden tot een verkiezing in plaats 
van een uiting van steun. Deze procedurewijziging dient goedgekeurd te worden 

door de kringvergadering minstens een week voor de interne verkiezing 
plaatsvindt. ” 

 
“De kandidaat-bestuursorgaan voor het volgende werkingsjaar wordt intern 
bekrachtigd door de kringvergadering. Dit dient te gebeuren voor aanvang van de 

passieve kiesweek. De kiesprocedure dient goedgekeurd te worden door de 
kringvergadering minstens drie weken voor de interne verkiezing plaatsvindt. Op 

vraag van de kringvergadering kan overgegaan worden tot een verkiezing in plaats 
van een uiting van steun. Deze procedurewijziging dient goedgekeurd te worden 
door de kringvergadering minstens een week voor de interne verkiezing 

plaatsvindt” 
 

Eva: Ik wil duidelijk maken dat opvolging langs KV passeert.  
Victor: Ik dacht dat de interne verkiezing eerder was dat het was om eventuele 

twijfel te staven. Je trekt de macht van de student weg en legt het bij het 
praesidium.  
Eva: Uiteindelijk is het bestuur ook wel bekrachtigd.  

Matthias: Het is wel goed om zoiets in intern reglement vast te leggen. Het 
misschien meer vrijblijvend formuleren. Formuleren als een vertrouwensstemming 

en niet als vastleggen.  
Wout: Misschien toevoegen dat het niet echt betekenis heeft.  
Jitske: Dat is een loos artikel. Ik denk dat dit meer kwaad dan goed doet.  

Eva: Ik wil het oplossen en vastleggen, omdat we het al een aantal jaar doen. Ik 
snap dat de verkiezing pas tijdens kiesweek plaatsvindt. Ik wil transparantie.  

Victor: Ik denk dat als het in IR staat, het meer onduidelijkheid gaat scheppen. Ik 
zou niet bekrachtigen gebruiken, meerdere mensen kunnen dan vertrouwen 
krijgen.  

Karel: Ik zou benadrukken dat het gaat om kandidaat. Misschien het benoemen 
als een uiting van steun.  

Eva: Willen we een bepaling?  
David: Je kan er wel iets van in zetten, maar dat een kandidaat-vz zich mag 
voorstellen en dat het een informele steunbetuiging kan zijn. Op die manier kan 

er intern debat plaatsvinden.  
Eva: Persoonlijk ben ik er wel fan van om het op die manier transparant te 

communiceren.  
Ivan: Zolang dat de bekrachtiging weggelaten wordt en dat het een niet-bindende 
indicatie is, want anders is heel deze beslissing tegenstrijdig.  

Jarne: Misschien benoemen als een indicatieve stemming.  
Wout: RvB moet ook aangepast worden naar Bestuursorgaan.  

Eva herschrijft het eerst en op basis daarvan keuren we het goed.  
GOEDGEKEURD 
 

Toevoegen van een ontslagprocedure 
We kunnen iemand niet ontslaan in principe.  

Ivan: Procedure staat wel in de statuten.  
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Jitske: Procedure dan best in IR zetten.  

Ivan: Je hebt effectief wel het recht om iemand te ontslaan.  
Dit wordt uitgesteld en herschreven.  

David: Ik vind wel dat er in dialoog moet worden gegaan met praesidium. Dat het 
praesidium op zijn minst wel op de hoogte is.  
Eva gaat het nakijken en brengt het op volgende AV.  

Wout: Staat er ook dat KV iemand van RvB kan ontslaan.  
Eva: Ik ga nakijken.  

 
Karel: Ik ben gaan nakijken in het KOCO-reglement. Er staat nu artikel 3, maar 
het moet 6 zijn.  

 
Quinten: Jarne haalt hier aan dat ze ermee bedoelen dat je deel bent van Raad 

van Bestuur.  
 
Hendrik: Ik had ook nog ingestuurd wordt er meermaals verwezen naar de foute 

EM.  
Artikel 9, 15 en 18: moet aangepast worden naar EM Cultuurwetenschappen. 

Robin: Daar moet vakdidactiek geschiedenis bij.  
GOEDGEKEURD 

 
7. Evaluatie tweede semester 88ste werkingsjaar 

 

Eva: We hebben veel gedaan tijdens het tweede semester: veel goede dingen, 
maar ook werkpunten. Ik denk dat we veel activiteiten hebben gedaan en er soms 

ook moeheid was. Met KOCO kijken of grote evenementen op elkaar worden 
afgestemd. Daarnaast denk ik dat we qua opkomst in de fak en evenementen een 
mooi jaar achter de rug hebben. Zeker over onze fakwerking en onze 

dinsdagavonden mogen we heel blij zijn. We waren vrij consistent met goede 
opkomst. Uit interne werking hebben we veel lessen getrokken en ik denk dat het 

ook wel heeft geholpen naar de rest van het tweede semester. Tweede semester 
kunnen we op positieve noot beëindigen. Transparanter communiceren rond 
interne sfeer tussen praesidium en RvB. Qua vertegenwoordiging heel sterk zijn 

geworden, meer samengewerkt met Letteren daarin.  
 

Wout: Dankjewel aan iedereen die heeft geshift. Ik vond het heel tof om als fakv  
met jullie te shiften. Goede sfeer en goed geshift. Heel tof als fakv om dat te zien.  
 

Robin: We kregen aan het begin van het jaar een papier met mannetjes. 
Omcirkelen met welke persoon je je het meest identificeert. Goede manier om snel 

in te kunnen grijpen.  
 

8. Planning datum AV III 

 
niet bespreking IR.  

24 juni om 21u 
 

9. Varia 

Karel: Is er nieuws over de pro-vita’s?  
Daphne: Kan je komen ophalen op de cudi!  

Ivan: Kan je de kaart plastificeren?  
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Eva: We maken er werk van.   

 
 


